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PROTOKOLL FRÅN MÖTE I ANNEBERG 2010-09-01 
 
Närvarande: Stefan Friberg, Eva Jarl AIF, Stefan Ljungström ÅIF, Kenny Andersson OBK 
Hans Fredberg , Pelle Karlsson Tölö IF, Gunilla Gustafsson FFF. 
Från Hallands FF: Björn Andersson, Jörgen Hellström, Lars-Eric Carlsson och Ellinor 
Eliasson. 
 
 
 
 

• Hallands FF deltog i styrgruppens möte, vilket man anmält sitt intresse till på sitt möte 
i juli. 
 
Björn Andersson, ordf i HFF, redogjorde för deras inställning till vår sammanslutning 
och den är positiv. Man tycker att satsningen på 13-årsnivån är intressant och man kan 
tänka sig att gå in med pengar och instruktörer på denna nivå. HFF kommer också att 
bidra med 3 egna träningar för denna grupp – 2 vår och 1 höst. 
 
Vad gäller 14-19år , så är man fortsatt positiv, men där kan vi komma att krocka med 
HFF:s egen utbildning och samlingar. Det är viktigt för båda parter med fortsatt 
samarbete och dialog kring dessa åldersgrupper. 
 
Andersson framhöll de beslut man tog på sitt möte i juli, d v s att vi inte får kalla oss  
för akademi (andra bestämmelser…), vi får enligt HFF styrelsebeslut, enbart spela 
träningsmatcher mot andra kommunlag och inte delta i cuper och att varje förening 
äger sina spelare. Motiveringen är att man vill motverka sammanslagning av 
fotbollsklubbar och ha så många lag som möjligt.  
 
Besluten ovan gällde just stadslagsverksamheten. Vår verksamhet i stort bemöttes 
ändå positivt, då det främjade utbytet och det sociala nätverket mellan klubbarna och 
att det på ett bättre sätt hushåller med fotbollens resurser. Man önskar därför att vi 
kontaktade de andra zon-delarna (Varberg, Falkenberg…) för att bidra till att starta 
upp motsvarande verksamhet även där. 
 
Man ansåg också att det var viktigt med klara regler och information vid uttagningar 
av spelare från de olika klubbarna.  
 
På fråga om hur det var möjligt att delta i Gothia Cup med olika former att allianslag, 
så svarade Andersson att den frågan skulle diskuteras i annat forum under hösten, svar 
kommer… 
 
 



 
 
 
 
 
 
Försäkringsfrågan togs upp. Vi fick rekommendationen att kontakta SvFF direkt, för 
att säkerställa att vi har rätt försäkringsskydd för verksamheten. 
 
 
Vidare var man intresserad av att hålla utbildningar tillsammans med oss och kanske 
skapa någon form av gemensamt utbildningspaket av ungdomsledare. I vår nuvarande 
plan finns det ingen satsning på barnfotbollen, men detta skulle kunna utvecklas i 
nästa steg. Vi och HFF är överrens om att dem bästa ledarna behövs där. 
 
Därefter tackade vi Hallands FF för att de kommit till vårt möte. 
 
 
 

• Nytt namn på vår allians: 
 

KUNGSBACKA GEMENSAMMA FOTBOLLSSÄLLSKAP 
( KGFS) 
 
Då har vi följt alla regler om namn osv. 

 
• Matchställ har utformats: Orange tröja, svarta byxor, vita strumpor 

 
Ett emblem att ha på tröjorna, håller på att utarbetas.  
 

      
• På plan-gruppen ska fyllas på med en person, eftersom Mattias har varit tvungen att                         
      dra sig ur pga jobbet, ej klart än vem det blir.  
 
• Fortsatt arbete med att skapa sektioner för ålderklasserna. 

 
• Träningsintervallen skall vara 2ggr / månaden anpassat efter serier och HFF 

verksamhet. 
 

• Material (bollar,västar,konor, sjukvårdsmaterial skall införskaffas av Stadium). 
 

• Heldag med matcher och ledaraktiviteter för alla inblandade planeras i mitten av   
oktober, mer info kommer… 

 
• Diskussion fördes om poolspelets framtid samt utveckling. 5-manna och 9-manna 

fotboll borde etableras och även se på möjligheten till poolspel under vintersäsongen. 
 
 
Sekreterare vid mötet; 

 



//G Gustafsson, FFF  
 


